
 

Styrelsemöte  
Stockholms Hundungdom  
28 september 2021 
 
Närvarande: 
Caroline Lindstedt (digitalt) 
Meja Sillén Edmark 
Astrid Stål 
Johanna Sandberg (digitalt) 
Felicia Neiderstam (digitalt) 
Elin Elvnäs (från punkt 5)  
 
Frånvarande: 
Anna Höök  
Sara Cattelin 
 
 
§1. Mötets öppnande. 
Johanna förklarar mötet öppnat. 
 
 
§2. Val av sekreterare  
Mötet väljer Meja att föra dagens protokoll. 
 
 
§3. Val av justerare  
Mötet väljer Felicia att justera dagens protokoll utöver ordförande och sekreterare. 
 
 
§4. Förra mötets protokoll samt åtgärdslista. 
Föregående mötesprotokoll läggs till handlingarna. 
  
 
§5. Inkomna skrivelser.  
Caroline och Mimmi har diskuterat om att möjligen hålla ett möte för samarbete mellan 
klubbarna och ett klubbmästerskap. Preliminärt datum för möte: tisdag 5/10.  
 
Representantskapsmötet 11-12 september. Repskapet var lyckat och flera från styrelsen 
kunde delta. 
 
Annette från Tassdesign har frågat om vi vill vara med på eventet “Vi som älskar tassar” med 
bla. Hundstallet 28 augusti. Eventet gick bra och vi fanns på plats och representerade 
klubben. 
 
Vi har fått förfrågan om en kurs i allmänlydnad, valpkurs, samt en till freestylekurs. Vi ser 
över möjligheten att planera dessa till våren. Kvarstår. 



 

 
Östra Svealands Hundungdom har informerat oss om arbetet runt U-DM har börjat och letar 
efter klubbar som är intresserade av att hålla i det. Vi är intresserade av att hålla det. 
Kvarstår. 
 
Vi har fått en mailförfrågan om en längre spårkurs. Johanna har kontaktat en instruktör från 
Solna-Sundbyberg Brukshundklubb men har inte fått något svar.  
 
Vi har fått ett önskemål om att inhägna planerna från vägen för att öka säkerhet för barn 
med hund, vidare diskussion förs under punkt 9. 
 
 
§6. Utbildning. 
 
Sveriges Hundungdom har mailat ut om en gratis “Ung ledare” utbildning med start den 14 
september, pågår under 10 veckor. Den har startat och Sara deltar.  
 
 
 
§7. Kurser.   
Pågående 
Freestylekurs nybörjare: Kursen fylldes snabbt och pågår. 
 
Nybörjarkurs i rallylydnad: Kursen är full och pågår. 
 
Temadag i vardagslydnad: Kursen blev full och är avslutad. 
 
Kommande 
 
Nybörjarkurs i agility: Kursen ställdes in på grund av för få anmälda.  
 
Fortsättningshelg i agility: Caroline undersöker möjligheten att hålla en fortsättningskurs i 
agility under en helg under kommande vinter i inomhushall. 
 
Prova på kurs i Bruks: Två dagar 10/10 & 23/10 kl 10-14. Anmälningsavgiften är 650 kr. 6 st 
deltagare, kursen är full. Ann Carlsson är instruktör och arvoderas 1600 kr + reseersättning. 
 
Introduktionskurs i bruks: Anna och Ann diskuterar att hålla ytterligare ett prova på tillfälle i 
bruks i november. Vidare diskussion förs. 
 
Höstens kurser 
Nybörjarkurs i Nose work: Johanna planerar att hålla en nybörjarkurs-helg i Nose work. 
Preliminärt i november. Planering fortsätter. 
 
Nybörjarkurs i lydnad: Felicia planerar preliminärt att hålla en kurs till hösten. Pga tidsbrist 
planeras det till våren istället.  



 

Grundlydnad med inriktning tävlingslydnad: Felicia undersöker möjligheterna att hålla kursen 
under en helg i slutet av hösten. Astrid är hjälpinstruktör. Planering fortsätter, inbjudan ska 
komma ut så snart som möjligt. 
 
Temadag i trickträning: Anna, Sara och Meja planerar en temadag i trickträning i december i 
inomhushall. Meja undersöker möjligheterna att boka halltid. Vidare diskussion förs. 
 
Brukskurs: Anna undersöker möjligheten till en brukskurs eller liknande. Fortsatt planering i 
vår. Kvarstår. 
 
 
§8. Träning och Aktiviteter. 
Caroline har pratat med Ellinor från Hundlandet om att hålla en kurs med fokus på 
stretching/massage/friskvård. Ellinor har svarat att hon gärna håller kurs. Arvode 3950 kr för 
en workshop i balansträning, 3h. Ellinor vill hålla det, Caroline föreslår ett datum i januari. 
Inbjudan ska vara klar till nästa möte. 
 
Onsdagsträningar varannan onsdag 18:00-19:30. Planerna är bokade från och med 1 
september till 27 oktober. Planering 
 
Träningsgrupp för bara agility. Planerna avskrivs och diskussion återupptas till våren. 
 
Idén om tävlingsläger inför våren. Vidare diskussion förs. 
 
Banträning i agility: Caroline planerar att hålla ytterligare två tillfällen banträning i agility till 
hösten.  
 
Halloweenträning: Styrelsen planerar ytterligare en halloweenträning den 30 oktober med 
samma koncept som förra året. Caroline ansvarar för att göra inbjudan som ska vara ute så 
snart som möjligt. 
 
 
§9. Ekonomi och inköp.  
Ekonomisk rapport: Vi har 117 721,80 kr på kontot. 
 
Vi har fått utbetalning för medlemsavgifter (40 kr/medlem) från SHU, 9400 kr. 
 
Felicia undersöker inköp av speglar till lydnadsplanen. Felicia har varit i kontakt med andra 
hundklubbar, men avvaktar tills vi hittat speglar till rimligt pris. Kvarstår. 
 
Styrelsen planerar att köpa in nose work material till klubben. Det är inköpt och står i 
klubbstugan. 
 
Styrelsen har beslutat i facebookgruppen att köpa in en miniprojektor till klubben. Budget på 
7000 kr. Johanna beställer.  
 

https://docs.google.com/spreadsheets/u/0/d/13DPh1cmx36eDV9vCwTJ6hHp0KQKeGCZBrdAfCJ58qZk/edit


 

Styrelsen diskuterar inköp av en ny kolgrill till klubben. Johanna ska kontakta Mimmi från 
SBK om detta. Johanna köper den under sommaren. Budget 2 500-3 000 kr. SBK kunde inte 
vara med. Vi skjuter på planerna till våren. 
 
Vi följer upp propositionen om inköp av agilityhinder. Tunnlar och tunnelsäckar är beställda 
för totalt xxx . Allt har levererats och betalats. Vi inväntar svar om totalt belopp. 
 
SBK har kontaktat Johanna om att gräsklipparen har gått sönder, de planerar att köpa in en 
ny tillsammans med oss. Vi delar på kostnaden, budget ca 25000-30000. Planerna avskrivs. 
 
Styrelsen planerar att köpa in 3 st nya nycklar. Dessa finns i klubbstugan att kvittera ut och vi 
betalar 250 kr per nyckel. Vi hämtar ut de så snart som möjligt.  
 
Ramlöst däck och mjukt långhopp från Galican är betalda för €1060. De finns på klubben. 
 
Inköp av koppel samt hundgodis planeras, Sara ansvarar för detta. Budget på 200 kr. 
Kvarstår. 
 
Diskussion om att köpa in ett öppet lydnadshinder förs. Sara undersöker vidare. Kvarstår.  
 
Caroline har pratat med Håkan angående inköp av sand till tunnelsäckarna. Vi ska ha en 
dag där vi fyller dessa tunnelsäckar med sand. Caroline tar reda på vem som kan tänka sig 
att köpa in dessa. (tex från byggvaruhus). Vi diskuterar detta på mötet med SBKn. 
 
Middag och fika till repskapet gick på 801 + 101,75 kr.  
 
Fika och hundgodis till Tasseventet gick på 349,58 kr. 
 
Övernattning fredag-söndag under repskapet för de skickade genom styrelsen gick på xxx 
kr. 
 
§10. Hemsidan och Sociala medier.  
Johanna S ska uppdatera på instagram och facebook att man kan boka privatkurs för 
instruktör via hemsidan. Kvarstår. 
 
 
§11. Övriga frågor.  
Inga övriga frågor. 
 
 
§12. Nästa möte.  
Nästa möte planeras onsdag 20 november kl 18:30. 
 
 
§13. Mötets avslutande.  
Johanna förklarar mötet avslutat.  



 

 
 
 
_____________________    ______________________      _______________________   
Ordförande                        Sekreterare                                Protokolljusterare                          
                                                                                
Johanna Sandberg           Meja Sillén Edmark                     Felicia Neiderstam 


